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Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej 

Rady Miasta Krakowa 

BR-01.0063-8-14/2009 

 

 

Protokół Nr 60/2009 

z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury Fizycznej 

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 25 sierpnia 2009 r. 

w sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa 

Pl. Wszystkich Świętych ¾ 

 

 

W posiedzeniu, któremu Przewodniczył Bartłomiej Kocurek Przewodniczący Komisji 

udział wzięli członkowie Komisji według listy obecności stanowiącej załącznik do nr 1 

do protokołu oraz zaproszeni goście (lista gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu). 

Przewodniczący Bartłomiej Kocurek o godzinie 16.00 otworzył posiedzenie Komisji, 

powitał Członków Komisji oraz gości, po czym stwierdził quorum pozwalające 

na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Następnie Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia proponując uzupełnić go 

o punkt: „zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta 

Krakowa – druk nr 1085” z uwagi na to, że poprawki są uzgodnione i przedmiotowy projekt 

zostanie wprowadzony jutro na sesji Rady Miasta Krakowa. 

Przedstawiony porządek posiedzenia został przyjęty w głosowaniu (5 głosów – „za”, 

0 - „przeciw”, 1 – „wstrzymujący się”) w brzmieniu, jak niżej: 

 

Proponowany porządek posiedzenia:  
 

1. Informacja Prezydenta Miasta Krakowa dotycząca wykonania uchwały w sprawie 

likwidacji Zakładów Ekonomiki Oświaty. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) uchylenia uchwały Rady Miasta Krakowa Nr LXXII/916/09 z dnia 20 maja 2009 r. 

i Nr LX/791/08 z dnia 17 grudnia 2008 r. – druk nr 1224, 

b) zamiaru przekształcenia Międzyszkolnych Ośrodków Sportowych „Podgórze”, 

„Krowodrza”, Nowa Huta” i Śródmieście” w Krakowie poprzez połączenie ich 

w Międzyszkolny Ośrodek Sportowy w Krakowie – druk nr 1241, 

c) Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Miasta Krakowa – druk nr 1256, 

d) upoważnienia Prezydenta Miasta Krakowa do podejmowania i wykonywania 

w imieniu Gminy Miejskiej Kraków czynności związanych z realizacją zadania 

pn. „Azymut kariery edukacyjno-zawodowej” finansowanego w ramach Programu 

operacyjnego Kapitał Ludzki, Poddziałanie 9.1.2 Wyrównywanie szans 

edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym dostępie do edukacji oraz 

zmniejszenie różnic w jakości usług edukacyjnych – druk nr 1260, 

e) upoważnienie Prezydenta Miasta Krakowa do podejmowania i wykonywania 

w imieniu Gminy Miejskiej Kraków czynności związanych z realizacją zadania 

pn. „WiP-Wiedza Praktyka w naukach matematyczno-przyrodniczych” 

finansowanego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 

Poddziałanie 9.1.2 Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup 

o utrudnionym dostępie do edukacji oraz zmniejszanie różnic w jakości usług 

edukacyjnych – druk nr 1261, 
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f) upoważnienie Prezydenta Miasta Krakowa do podejmowania i wykonywania 

w imieniu Gminy Miejskiej Kraków czynności związanych z realizacją zadania 

pn. „Akademia Młodych Matematyków” finansowanego w ramach Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki, Poddziałanie 9.1.2 Wyrównywanie szans 

edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym dostępie do edukacji oraz 

zmniejszenie różnic w jakości usług edukacyjnych – druk nr 1262, 

g) zabezpieczenia środków finansowych na pokrycie wkładu własnego na realizację 

zadania pn. „Dać szansę. Niepełnosprawny sprawnym pracownikiem” 

dofinansowanego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 

Działanie 9.2 Podniesienie atrakcyjności szkolnictwa zawodowego oraz 

upoważnienie Prezydenta Miasta Krakowa do podejmowania i wykonywania 

w imieniu Gminy Miejskiej Kraków czynności związanych z realizacją zadania – 

druk nr 1263, 

h) powołania Młodzieżowej Rady Miasta Krakowa – druk nr 1085. 

3. Sprawy bieżące, korespondencja. 

4. Oświadczenia, komunikaty. 
 

 

Ad. 1 

Informacja Prezydenta Miasta Krakowa dotycząca wykonania uchwały w sprawie 

likwidacji Zakładów Ekonomiki Oświaty 
 

Na wstępie Jan Żądło Dyrektor Wydziału Edukacji przedstawił historię powstania uchwały. 

Następnie Stanisław Szpar Dyrektor Zespołu Ekonomiki Oświaty w Krakowie poinformował 

o dwukrotnym spotkaniu ze Związkami Zawodowymi jednocześnie zwracając uwagę, 

że porozumienie opiera się na trzech segmentach, które następnie omówił. 

Głos zabrali: 

Wojciech Hausner uważał, że w tym temacie wykonano wielką pracę. Poruszył sprawę 

bilansu finansowego całej reorganizacji, sprawę stabilności po przeprowadzeniu tej operacji 

(Jego zdaniem takiej stabilności nie będzie). Chciał wiedzieć, czy będą podejmowane 

działania dodatkowe w przygotowywaniu nowych stanowisk, czy są na to środki i czy obiekt 

na ul. Ułanów zdążą przygotować. Zwrócił także uwagę na sprawę zapisu mówiącego 

o konkursie na dyrektora. 

Według Dyrektora Stanisława Szpara stabilizacja, to stabilizacja stanowiska pracownika 

i jego kwalifikacji na stanowisku. Pracownik tu jest zabezpieczony. Przygotowuje system 

preferencyjny. Co do układu – w I etapie żadnych dodatkowych kosztów nie przewiduje. 

Co do stanowisk – to sprawa systemu. Chcą zrobić taki układ, aby od 1 lipca 2010 roku 

zafunkcjonował „zintegrowany system zarządzania oświatą”. Jego zdaniem, jeżeli Pan 

Prezydent uważa, że na to stanowisko ma być konkurs , to niech będzie konkurs. 

Z kolei Jan Żądło Dyrektor Wydziału Edukacji zwrócił uwagę na zapis mówiący o tym, 

że tryb likwidacji ZEO jest to reorganizowanie, a nie likwidowanie. 

Głos zabrali: 

Małgorzata Jantos zwróciła uwagę, że są miasta, które nie mają Zespołów Ekonomiki 

Oświaty i funkcjonują. 

Zdaniem Agaty Tatary zadania pozostają te same, a to co było proponowane, było inne. 

Elżbieta Sieja nawiązując do sprawy rozmów z dyrektorami szkół i ze Związkami 

Zawodowymi chciała wiedzieć, czy wszyscy byli zadowoleni. 

Mirosław Gilarski stwierdził, odnosząc się do sprawy dyrektorów, że takiego zapisu nie ma 

w statucie. Chciał wiedzieć, co z budową przedszkola przy ul. Przyzby. 

Uzyskał wyjaśnienie od Dyrektora Szpara, że w czwartek nastąpi oddanie przedszkola. 

Od 1 września br. będą dwa pomieszczenia (50 przedszkolaków będzie miało miejsce) i to 

jest tylko przystosowanie. 
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Łukasz Słoniowski poruszył sprawę jakości wykształcenia pracowników oraz sprawę 

możliwości kształcenia. 

Uzyskał wyjaśnienie od Dyrektora Szpara, że jest Dyrektorem, który uważa, że trzeba 

pracownikom stwarzać szanse na kandydowanie nawet na dyrektora szkoły i nie ma to 

związku z przekształceniem. 

Marta Patena chciała wiedzieć czy dyrektor szkoły może prowadzić placówkę 

samofinansującą się, czy szkoła podstawowa, czy gimnazjum mogą być takimi placówkami 

samofinansującymi się. 

W związku z powyższym Dyrektor Żądło wyjaśnił, że spotkania odbywały się już po 

uchwaleniu, dyskusja dotyczyła tego, jak to zrealizować, a nie czy to jest dobre, czy też złe. 

Gdyby było wycofanie projektu, to jest też cała procedura – operacja musiałaby być w drugą 

stronę. Co do kwestii zmian w statucie, w poprawce to  uwzględniono i w statucie placówki 

jest zapis. Tryb pokazuje, że ZEO jest reorganizowane, a nie likwidowane. Co do kwestii czy 

dyrektor może mieć obsługę finansową u siebie – może – ustawa daje możliwość wyboru 

takiej formy. Prezydent będzie decydował, kto będzie. Prezydent ustala wykaz placówek, 

które obsługuje ZEO, a które są samofinansujące się. 

 

 

Ad. 2 

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

 

a) uchylenia uchwały Rady Miasta Krakowa Nr LXXII/916/09 z dnia 20 maja 

2009 r. i Nr LX/791/08 z dnia 17 grudnia 2008 r. – druk nr 1224 

 

Przewodniczący Bartłomiej Kocurek chciał wiedzieć, czy w innych przypadkach będzie tak 

samo, jak w przypadku tego projektu uchwały (druk nr 1224) oraz dlaczego teraz chcą tą 

uchwałę uchylić. Zaproponował, aby tego projektu uchwały nie opiniować. 

Wojciech Hausner był za tym, aby projekt uchwały procedować, gdyż przyjęcie tej uchwały 

było błędem Rady Miasta Krakowa. Kończąc wystąpienie poprosił o pozytywne 

zaopiniowanie projektu uchwały wg druku nr 1224. 

Komisja w głosowaniu: 5 głosów – „za”, 4 – „przeciw” 1 – „wstrzymujący się” pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały wg druku nr 1224. 

Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa pozytywnie opiniuje 

projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Miasta Krakowa Nr LXXII/916/09 

z dnia 20 maja 2009 r. i Nr LX/791/08 z dnia 17 grudnia 2008 r. - druk nr 1224 (Opinia 

Nr 126/2009 z 25.08.2009 r.).. 

 

b) zamiaru przekształcenia Międzyszkolnych Ośrodków Sportowych „Podgórze”, 

„Krowodrza”, Nowa Huta” i Śródmieście” w Krakowie poprzez połączenie ich 

w Międzyszkolny Ośrodek Sportowy w Krakowie – druk nr 1241 

 

Jan Żądło Dyrektor Wydziału Edukacji omówił projekt uchwały w sprawie zamiaru 

przekształcenia Międzyszkolnych Ośrodków Sportowych „Podgórze”, „Krowodrza”, Nowa 

Huta” i Śródmieście” w Krakowie poprzez połączenie ich w Międzyszkolny Ośrodek 

Sportowy w Krakowie wg druku nr 1241 

Komisja w głosowaniu: 3 głosy – „za”, 0 – „przeciw”, 6 – „wstrzymujących się” pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały wg druku nr 1241. 

Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa pozytywnie opiniuje 

projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Międzyszkolnych Ośrodków 

Sportowych „Podgórze”, „Krowodrza”, Nowa Huta” i Śródmieście” w Krakowie 

poprzez połączenie ich w Międzyszkolny Ośrodek Sportowy w Krakowie – 

druk nr 1241(Opinia Nr 127/2009 z 25.08.2009 r.). 
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c) Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Miasta Krakowa – druk nr 1256 

 

Jan Żądło Dyrektor Wydziału Edukacji omawiając projekt uchwały w sprawie Regulaminu 

udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie 

Miasta Krakowa wg druku nr 1256 wyjaśnił, że Wojewoda uchylił uchwałę w całości, bo nie 

było wysokości stypendium. Wojewoda uznał, że jest to kompetencja organu prowadzącego. 

Przygotowali nową wersję dopisując fragment paragrafu 11. 

Komisja w głosowaniu: 10 głosów – „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się” 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały wg druku nr 1256. 

Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa pozytywnie opiniuje 

projekt uchwały w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Miasta Krakowa - druk nr 1256 (Opinia 

Nr 128/2009 z 25.08.2009 r.). 

 

 

d) upoważnienia Prezydenta Miasta Krakowa do podejmowania i wykonywania 

w imieniu Gminy Miejskiej Kraków czynności związanych z realizacją zadania 

pn. „Azymut kariery edukacyjno-zawodowej” finansowanego w ramach 

Programu operacyjnego Kapitał Ludzki, Poddziałanie 9.1.2 Wyrównywanie 

szans edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym dostępie do edukacji oraz 

zmniejszenie różnic w jakości usług edukacyjnych – druk nr 1260 

 

Jan Żądło Dyrektor Wydziału Edukacji omawiając projekt uchwały w sprawie upoważnienia 

Prezydenta Miasta Krakowa do podejmowania i wykonywania w imieniu Gminy Miejskiej 

Kraków czynności związanych z realizacją zadania pn. „Azymut kariery edukacyjno-

zawodowej” finansowanego w ramach Programu operacyjnego Kapitał Ludzki, Poddziałanie 

9.1.2 Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym dostępie do 

edukacji oraz zmniejszenie różnic w jakości usług edukacyjnych wg druku nr 1260 

poinformował o projektach unijnych złożonych i pozyskanych dodatkowo środkach. 

Komisja w głosowaniu: 10 głosów – „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się” 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały wg druku nr 1260. 

Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa pozytywnie opiniuje 

projekt uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Krakowa do 

podejmowania i wykonywania w imieniu Gminy Miejskiej Kraków czynności 

związanych z realizacją zadania pn. „Azymut kariery edukacyjno-zawodowej” 

finansowanego w ramach Programu operacyjnego Kapitał Ludzki, Poddziałanie 9.1.2 

Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym dostępie do 

edukacji oraz zmniejszenie różnic w jakości usług edukacyjnych - druk nr 1260 (Opinia 

Nr 129/2009 z 25.08.2009 r.).. 

 

e) upoważnienie Prezydenta Miasta Krakowa do podejmowania i wykonywania 

w imieniu Gminy Miejskiej Kraków czynności związanych z realizacją zadania 

pn. „WiP-Wiedza Praktyka w naukach matematyczno-przyrodniczych” 

finansowanego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Poddziałanie 

9.1.2 Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym 

dostępie do edukacji oraz zmniejszanie różnic w jakości usług edukacyjnych – 

druk nr 1261 
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Jan Żądło Dyrektor Wydziału Edukacji omówił projekt uchwały w sprawie upoważnienia 

Prezydenta Miasta Krakowa do podejmowania i wykonywania w imieniu Gminy Miejskiej 

Kraków czynności związanych z realizacją zadania pn. „WiP-Wiedza Praktyka w naukach 

matematyczno-przyrodniczych” finansowanego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 

Ludzki, Poddziałanie 9.1.2 Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup 

o utrudnionym dostępie do edukacji oraz zmniejszanie różnic w jakości usług edukacyjnych 

wg druku nr 1261. 

Komisja w głosowaniu: 10 głosów – „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się” 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały wg druku nr 1261. 

Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa pozytywnie opiniuje 

projekt uchwały w sprawie upoważnienie Prezydenta Miasta Krakowa do 

podejmowania i wykonywania w imieniu Gminy Miejskiej Kraków czynności 

związanych z realizacją zadania pn. „WiP-Wiedza Praktyka w naukach matematyczno-

przyrodniczych” finansowanego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 

Poddziałanie 9.1.2 Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym 

dostępie do edukacji oraz zmniejszanie różnic w jakości usług edukacyjnych – 

druk nr 1261 (Opinia Nr 130/2009 z 25.08.2009 r.). 

 

 

f) upoważnienie Prezydenta Miasta Krakowa do podejmowania i wykonywania 

w imieniu Gminy Miejskiej Kraków czynności związanych z realizacją zadania 

pn. „Akademia Młodych Matematyków” finansowanego w ramach Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki, Poddziałanie 9.1.2 Wyrównywanie szans 

edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym dostępie do edukacji oraz 

zmniejszenie różnic w jakości usług edukacyjnych – druk nr 1262 

 

Jan Żądło Dyrektor Wydziału Edukacji omówił projekt uchwały w sprawie upoważnienie 

Prezydenta Miasta Krakowa do podejmowania i wykonywania w imieniu Gminy Miejskiej 

Kraków czynności związanych z realizacją zadania pn. „Akademia Młodych Matematyków” 

finansowanego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Poddziałanie 9.1.2 

Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym dostępie do edukacji oraz 

zmniejszenie różnic w jakości usług edukacyjnych wg druku nr 1262. 

Komisja w głosowaniu: 10 głosów – „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się” 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały wg druku nr 1262. 

Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa pozytywnie opiniuje 

projekt uchwały w sprawie upoważnienie Prezydenta Miasta Krakowa do 

podejmowania i wykonywania w imieniu Gminy Miejskiej Kraków czynności 

związanych z realizacją zadania pn. „Akademia Młodych Matematyków” 

finansowanego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Poddziałanie 9.1.2 

Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym dostępie do 

edukacji oraz zmniejszenie różnic w jakości usług edukacyjnych - druk nr 1262 (Opinia 

Nr 131/2009 z 25.08.2009 r.). 

 

 

g) zabezpieczenia środków finansowych na pokrycie wkładu własnego na realizację 

zadania pn. „Dać szansę. Niepełnosprawny sprawnym pracownikiem” 

dofinansowanego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. Działanie 

9.2 Podniesienie atrakcyjności szkolnictwa zawodowego oraz upoważnienie 

Prezydenta Miasta Krakowa do podejmowania i wykonywania w imieniu Gminy 

Miejskiej Kraków czynności związanych z realizacją zadania – druk nr 1263 
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Jan Żądło Dyrektor Wydziału Edukacji zreferował projekt uchwały w sprawie zabezpieczenia 

środków finansowych na pokrycie wkładu własnego na realizację zadania pn. „Dać szansę. 

Niepełnosprawny sprawnym pracownikiem” dofinansowanego w ramach Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki. Działanie 9.2 Podniesienie atrakcyjności szkolnictwa 

zawodowego oraz upoważnienie Prezydenta Miasta Krakowa do podejmowania 

i wykonywania w imieniu Gminy Miejskiej Kraków czynności związanych z realizacją 

zadania wg druku nr 1263. 

Komisja w głosowaniu: 10 głosów – „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały wg druku nr 1263. 

Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa pozytywnie opiniuje 

projekt uchwały w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na pokrycie wkładu 

własnego na realizację zadania pn. „Dać szansę. Niepełnosprawny sprawnym 

pracownikiem” dofinansowanego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 

Działanie 9.2 Podniesienie atrakcyjności szkolnictwa zawodowego oraz upoważnienie 

Prezydenta Miasta Krakowa do podejmowania i wykonywania w imieniu Gminy 

Miejskiej Kraków czynności związanych z realizacją zadania - druk nr 1263 (Opinia 

Nr 132/2009 z 25.08.2009 r.). 

 

h) powołania Młodzieżowej Rady Miasta Krakowa – druk nr 1085. 

 

Przewodniczący Bartłomiej Kocurek poinformował, że Zespół w składzie: Pani Marta Patena, 

Pan Wojciech Hausner, Pan Łukasz Słoniowski, Przewodniczący Bartłomiej Kocurek 

wspólnie uzgodnił projekt uchwały, natomiast Wojciech Hausner poprosił o pozytywne 

zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały. 

Komisja w głosowaniu: 10 głosów – „za”, 0 – „przeciw, 0 – „wstrzymujących się” 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały wg druku nr 1085. 

Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa pozytywnie opiniuje 

projekt uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta Krakowa – 

druk nr 1085 (Opinia Nr 133/2009 z 25.08.2009 r.). 

 

 

Ad. 3 

Sprawy bieżące, korespondencja 

 

Przewodniczący Bartłomiej Kocurek przedstawił bieżącą korespondencję, a to: 

 

- odpowiedź na Wniosek Nr 19/09 z 16 czerwca 2009 r.. oraz Wniosek Nr 20/09 z 30 czerwca 

2009 r. Komisji Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa. 

 

- pismo Prezydenta Miasta Krakowa w sprawie wytypowania przedstawiciela Rady Miasta 

Krakowa do udziału w pracach Komisji Nagród Prezydenta Miasta Krakowa dla nauczycieli 

za osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze. 

Pani Radna Marta Patena została wytypowana do udziału w pracach Komisji Nagród 

Prezydenta Miasta Krakowa dla nauczycieli za osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze. 

 

Ponadto Przewodniczący Bartłomiej Kocurek, poruszając sprawę prowadzenia zajęć na 

studiach z brydża sportowego przez  Pana Jana Blajdę pracownika Centrum Młodzieży, chciał 

wiedzieć, czy istnieje taka możliwość, aby ww. w ramach pensum mógł pracować ze 

studentami, jednocześnie stwierdzając, że Jemu pomysł ten bardzo podoba się. 

Uzyskał wyjaśnienie od Dyrektora Żądło, że system oświaty nie obejmuje studentów, jest 

inna ustawa dla studentów i nie widzi takiej możliwości. Młodzieżowe Domy Kultury 

funkcjonują w ramach systemu oświaty. 
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Wobec powyższego Przewodniczący Kocurek zwrócił uwagę, że w statucie jest napisane, że 

może prowadzić zajęcia z osobami dorosłymi i warto się nad tym zastanowić. 

Dyrektor Żądło wyjaśnił, że w ustawie jest zapis – kształcenie osób dorosłych 

 

 

Ad. 4 

Oświadczenia, komunikaty 
 

Brak. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji o godzinie 17.30 zamknął 

posiedzenie. 

 

 
 

 

Przewodniczył: 

         Przewodniczący Komisji 

Bartłomiej Kocurek 
 

 

Protokołowała: 

 

Zofia Majka 

 

 


